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Grundejerforeningen Stokkebro 
Referat - ekstraordinær generalforsamling 19/9 2021 

Sted: Hos Tine 

Dagsorden 
Sammen med indkaldelsen til den ekstraordinære generalforsamling var følgende dagsorden 

fremsendt: 

1. Valg af dirigent og referent. 
 

2. Orientering fra bestyrelsen ved formaden. 
 

3. Vedtagelse af budget vedlagt indkaldelsen. 
 

4. Valg af et medlem samt to suppleanter til bestyrelsen. 
 

5. Eventuelt 

 

Beslutningsreferat 
Formanden konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling var rettidigt indkaldt og vi gik 

derefter over til dagsordenen, hvor følgende blev besluttet ved flertal af de fremmødte grundejere: 

1. Dirigent: Lise, referent: Frank 

2. Formanden, Lisa berettede følgende: 

 

a. Bestyrelsen har ved bestyrelsesmøde 28/8 2021 konstitueret sig som følger: 

 

Lisa Maria Bang, formand, 

Tine Skovgaard, kasserer, 

Frank Schow, sekretær, 

Annie Engelhardt 

 

Bestyrelsen trækker derudover på andre efter behov. 

 

b. Bestyrelsen frasiger sig den godtgørelse, som det hidtil har været kutyme, at 

bestyrelsen modtager for bestyrelsesarbejdet. 

  

3. Sammen med indkaldelsen til den ekstraordinære generalforsamling var forslag til budget for 

2021-2022 medsendt. Tine gennemgik de enkelte poster. Alle tilstedeværende grundejere 

stemte for budgettet, som hermed er vedtaget. 

 

4. Marie Husby, Egernvej 10, blev valgt som femte bestyrelsesmedlem. 

Lotte Kleinschmidt Boelsmand, Hesselhøj 2A, blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 
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5. Evt. 

a. Fibernet blev drøftet: alle grundejere blev igen opfordret til at tilmelde sig TDC’s 

interesseliste, uanset om man reelt ønsker fibernet eller ej (tilmeldingen er ikke 

bindende, men hjælper til at få TDC til at prioritere området). Tilmelding sker her: 

https://tdcnet.dk/fiber/.  

 

b. Tine foreslog oprettelse af festudvalg. Interesserede opfordredes til at melde sig til 

udvalget. 

 

c. Affaldssortering: Tine undersøger, hvad planerne er, og hvad vi evt. kan gøre for at 

undgå at skulle have op til fem skraldespande til hver husstand. Tine orienterer på 

generalforsamlingen i august 2022 om, hvad resultat er. 

 

d. Bent Schmidt-Nielsen, Egernvej 26, blev valgt som foreningens revisor. 
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